



ASPPH Friday Letter 刊登投稿

食品安全與健康研究所王如邦老師與魏嘉徵老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Anti-aging effects of dietary phytochemicals: From *Caenorhabditis elegans*, *Drosophila melanogaster*, rodents to clinical studies

<https://www.tandfonline.com/doi/full/10.1080/10408398.2022.2160961>

[Friday Letter: May 19, 2023]

流行病學與預防醫學研究所程蘊菁老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Effect of indoor air quality on the association of long-term exposure to low-level air pollutants with cognition in older adults

<https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S001393512300275X?via%3Dihub>

[Friday Letter: May 26, 2023]

健康行為與社區科學研究所陳端容老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Differential pathways to disordered eating for immigrant and native adolescents in Taiwan

<https://jeatdisord.biomedcentral.com/articles/10.1186/s40337-023-00781-4>

[Friday Letter: June 2, 2023]

流行病學與預防醫學研究所簡國龍老師撰文並投稿至 ASPPH Friday Letter:

Associations of Prolonged Occupational Sitting with the Spectrum of Kidney Disease: Results from a Cohort of a Half-Million Asian Adults

<https://sportsmedicine-open.springeropen.com/articles/10.1186/s40798-022-00542-8>

[Friday Letter: June 9, 2023]